



## Shop &amp; Earn Asia Miles

Who will earn	What you earn	How you earn
Asia Miles members	HK\$5 =  1	Spend a minimum of HK\$500 (net)* on Cathay Dragon's inflight duty free products or home delivery service on a single sales receipt. Please present your membership card when making your purchases.
Marco Polo Club members	HK\$5 =  2	*Net payment exceeding HK\$500 after discount and any vouchers

## Payment, Terms and Conditions

- Foreign Currency and Exchange Rates
  - Prices in US\$ are for reference only. We also accept EUR, JPY, KRW, MYR, PHP, RMB, THB and TWD.
  - Please consult cabin crew for the exact payment amount in foreign currency, which is subject to Cathay Dragon's Inflight Sales Exchange Rate. All exchange rates are subject to change without prior notice.
- Credit Card Payment
  - Credit card purchases will be charged in HK\$.
  - Cathay Dragon accepts the internationally recognised cards displayed below for purchases from HK\$90 to HK\$5,000.
  - Cathay Dragon only accepts eligible Hong Kong and Macau UnionPay credit cards. Please consult cabin crew for details.



- Due to storage limitations, we apologise if any item is out of stock.
- Illustrations do not necessarily show the actual size and colour of the items.
- Cathay Dragon reserves the right to accept any transaction.
- Full version of Cathay Dragon's Terms and Conditions of purchase with Emporium are available at [www.cathaydragon.com](http://www.cathaydragon.com)
- Neither Cathay Dragon nor the publisher are responsible for errors in product descriptions or prices. The points of view expressed in the articles do not reflect those of Cathay Dragon.
- 'Hong Kong Retail Price' is the marked price offered at the respective brand's authorised outlets in Hong Kong, as published on 1 July 2019. Excludes airport and duty free stores.

## Duty Free Allowances and Regulations

- Tobacco products and alcoholic beverages in this publication will not be sold to minors under the age of 18. Consumption of alcoholic beverages purchased inflight is prohibited during the flight.
- It is passengers' responsibility to ensure that the products they purchase inflight meet the duty free allowances and the security requirements of their destination countries.

## After-Sales Service

- We offer our customers a replacement service for inflight sales items with defects. Please contact us within one month from the date of purchase. Items within the warranty period will be offered repair services. Please keep the original packaging, sales invoice and free gift (if any).
- We will not accept items that have been damaged due to abuse, misuse, accidents or alterations. Durable items may not be replaced due to local customs regulations. These may include alcoholic beverages, tobacco products, fragrances and cosmetics.

## Inflight After-Sales Service

Email: [kaaftersales@inflight-sales.com](mailto:kaaftersales@inflight-sales.com)  
 Fax : +852 2439 1104

## 購物並賺取「亞洲萬里通」里數

適用會員	您可賺取	如何賺取
「亞洲萬里通」會員	HK\$5 =  1	於國泰港龍航空的航班上購買免稅商品或惠顧府上送貨服務超過500港元* (每張收據以淨金額計算)。會員必須於購物時出示會員卡。
馬可孛羅會會員	HK\$5 =  2	*貨品價值於扣除折扣及使用現金券後，須超過500港元。

## 付款方法、條款及細則

- 外幣及兌換率
  - 美元售價只供參考，國泰港龍航空亦接受歐羅、日圓、韓圓、馬來西亞零吉、菲律賓披索、人民幣、泰國銖及新台幣。
  - 外幣付款均以國泰港龍航空之兌換率為準，兌換率變動恕不另行通知。詳情請向機艙服務員查詢。
- 信用卡付款
  - 信用卡購物以港幣計算。
  - 乘客購買國泰港龍航空之機上貨品滿 90 港元至 5,000 港元，可使用下列國際認可信用卡。
  - 國泰港龍航空只接受指定香港及澳門發行的銀聯信用卡付款，詳情請向機艙服務員查詢。

- 由於機上存貨有限，若未能供應所需貨品，祈請見諒。
- 圖片展示之貨品有可能不代表其真實體積及顏色。
- 國泰港龍航空保留最後之銷售權利。
- 國泰港龍航空之《Emporium》購物指南的銷售條款及細則之完整版本，可於 [www.cathaydragon.com](http://www.cathaydragon.com) 下載。
- 產品說明及價格如有錯誤，國泰港龍航空及出版人概不負責。本刊所刊載的文章內容並不代表國泰港龍航空的立場。
- 「香港零售價」是一般香港指定商店（機場及免稅店除外）的售價，價格以 2019 年 7 月 1 日付印時為準。

## 攜帶免稅品的限額及規則

- 於本航機購物雜誌內所列的香煙及酒精類飲品，均不會向 18 歲以下人士出售。乘客不得於航班內飲用於機上購買的酒精類飲品。
- 乘客有責任確保於機上購買之貨品符合目的地國家的免稅限額以及安全規定。

## 售後服務

- 國泰港龍航空提供更換貨品服務，若乘客於機上購買的貨品出現瑕疵，請於購買日起一個月內與本公司聯絡。未過保養期的貨品可獲得專業維修服務。請保留發票、貨品的原有包裝及隨該貨品附送的贈品（若適用）。
- 本公司不接受因濫用、誤用、意外或改裝而損壞的貨品。部分免稅貨品可能限於海關條例不得退換。該類貨品包括酒精飲料、煙草產品、香水及化妝品。

## 機上購物售後服務

電郵信箱: [kaaftersales@inflight-sales.com](mailto:kaaftersales@inflight-sales.com)  
 傳真 : +852 2439 1104

## KEY TO ICONS USED IN EMPORIUM 圖標說明



Just launched inflight.  
於航機上新推出的貨品。



Available only on A330 aircraft.  
貨品僅於 A330 型號的客機有售。

## FREE GIFT 贈品

Free gift(s) included within the packaging.  
隨包裝附送的贈品。

## LIMITED EDITION 限量版

Only available for a certain period or in a limited quantity.  
只在限定時間內發售或數量有限的貨品。

## DUTY FREE EXCLUSIVE 免稅市場專售

Only available to duty free distribution channels.  
免稅市場銷售渠道獨家發售的貨品。

## CATHAY DRAGON EXCLUSIVE 國泰港龍獨家發售

The item, colours/size/combination/set/packaging design of the item is only available within the Cathay Dragon network.  
個別貨品、貨品之顏色/大小/組合/套裝/包裝設計為國泰港龍航空航線獨家發售。

## CATHAY PACIFIC GROUP EXCLUSIVE 國泰集團獨家發售

The item, colours/size/combination/set/packaging design of the item is only available within the Cathay Pacific Group network.  
個別貨品、貨品之顏色/大小/組合/套裝/包裝設計為國泰集團獨家發售。

## BUY NOW Not yet available in mainland China 勿失良機 中國內地尚未有售

Not yet available at the brand's specialty shops and authorised outlets in mainland China, including airport and duty free stores.  
未於中國內地的品牌專門店及特約零售商 (包括機場及免稅店) 發售的貨品。



The difference between Emporium's listed price and the price offered at the brand's specialty shops and authorised outlets in Hong Kong, as published on 1 July 2019, excluding airport and duty free stores.

《Emporium》內的零售價與香港品牌專門店及特約零售商之零售價比較的差額，以 2019 年 7 月 1 日出版時為準，機場及免稅店除外。

LAG restrictions apply  
受液體、壓縮氣體及凝膠狀物品之限制

Passengers may keep liquid, aerosol and gel items purchased at duty free stores in hand luggage with proof of purchase and product kept in a sealed, tamper-evident bag. Please note that some destinations have cabin luggage restrictions on liquid, gas and aerosol items over 100ml. Please contact our cabin crew for more information. 乘客可將免稅店購買的液體、壓縮氣體及凝膠狀物品連同單據存放於密封的防干擾包裝袋中，並以手提行李形式攜帶。請注意：部分國家對手提行李內超過 100 毫升之液體、氣體或壓縮氣體物品設有限制，詳情請與機艙服務員聯絡。

## Scent categories 香氣分類



Light-hearted, grassy, aquatic  
散發淡雅的青草或海洋氣息



Soft, feminine, floral essences  
滿載花香精華，柔和的女性化氣息



Vibrant, sweet, fruit essences  
帶有鮮明的甜果香



Warm, spicy, woody notes  
洋溢溫暖的香料或木香調